
Referat fra styremøte i Bergheim Amfi 13.03.2007 
 
Sted:  Leil. 113 hos Rita Østerlie Mørch 
 
Tid:  Tirsdag 13.03.2007 kl. 18.00 – 20.30 
  
Til stede: Trond Heimdal  - styreleder 
  Svein Hugo Andersen - nestleder 

Rita Østerlie Mørch - sekretær 
   Trond Sedeniussen - varamann 

Alfhild S. Kristiansen  - varamann 
Forhindret Anne Kristin Singstad - styremedlem 
  Greta Malmo  - styremedlem 

 
 
Møtereferatet fra 20.02.2007 ble godkjent. 
 
Sak 011/2007 Regnskapet 2006. 

Ved gjennomgang av regnskapet ble det besluttet at kostnaden på belysning av 
parkeringsplassen overføres til kto. investering av anlegg og avskrives over 10 år, 
med 1. avskrivning i 2006. Under note 2 som omhandler utestående fordringer, blir 
det en tilføyelse med en forklarende tekst. 
Ellers så regnskapet greit ut og vi tar den endelige godkjenning i neste møte når 
endringene er utført hos TOBB.  
Aksjon: Trond forføyer endringene til Skjetne i Tobb og besørger ny utskrift av 
regnskapet til neste møte. 

 
Sak 012/2007  Årsberetning 2006. 

Trond H. hadde gjort klar Årsberetningen som var helt grei. I vedlegget til 
Årsbetningen som omhandler ”viktige saker i 2006” hadde vi en gjennomgang på 
formuleringer og noen tilføyelser av Styrets arbeid gjennom året.  
Aksjon: Trond renskriver selve Årsberetningen og Rita renskriver vedlegget ”viktige 
saker” og oversender Trond. 

 
 
Neste Styremøte flyttes til tirsdag 20.03.2007 (fra 27.03) hos Greta Malmo leil. 84. 
 
 
 
________________________ ________________________ _______________________     
Trond Heimdal   Svein Hugo Andersen  Rita Østerlie Mørch 
 
 
______________________ ______________________  
Trond Sedeniussen  Alfhild S. Kristiansen 
 


